
PROTOKOL
z posiedzenia Rady ds. och rony zabytkéw

W dniu 17 lutego 2021 r.

I. Porzadek posiedzenia

l. Powitanie.
2. Dyskusja.
3. Giosowanie
4. Zakor’iczenie spotkania.

H. Uczestnicy posiedzenia Rady

Posiedzenie odbyio sie w trybie zdalnym w systemie wideokonferencyjnym Microsoft Teams.

W posiedzeniu wzieli udzia’r:
1) Sabina Nowosielska — Prezydent Miasta Kedzierzyn—Koile;
2) Artur Maruszczak — Zastepca Prezydenta Miasta Kedzierzyn-Koile ds. gospodarki przestrzennej i
inwestycyjno-remontowej;
3) Katarzyna Kukolka-Bogocz — Radna Rady Miasta Kedzierzyn-K'oile;
4) Michai Nowak — Radny Rady Miasta Kedzierzyn-Koz’le;
5) Siawomir Woikowiecki — Radny Rady Miasta Kedzierzyn-Koile;
6) Maigorzata Jarosz-Wojtarowicz — Kierownik Wydziaiu Gospodarki Nieruchomos’ciami
i Planowania Przestrzennego Urzedu Miasta Kedzierzyn-Koile;
7) Marek Paneth — Architekt Miejski — Kierownik Referatu Architektury i Ochrony Zabytkow
Wydziaiu Gospodarki Nieruchomos’ciami i Planowania Przestrzennego Urzedu Miasta
Kedzierzyn-Koz’le;
8) Wojciech Kauczor — referent w Wydziale Gospodarki Nieruchomos’ciami i Planowania
Przestrzennego Urzedu Miasta Kedzieizyn-Koz'le — sporzadzajacy protokoi z posiedzenia.

III. Przebieg posiedzenia Rady

1. Zaopiniowanie wniosku Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Boiej Bolesnej osiedle
Klodnica w Kedzierzynie-Koilu, dotyczacego dotacji z przeznaczeniem na dofinansowanie
nakladow koniecznych przy zabytku, ujetych w zadaniu pn.: Remont instalacji elektrycznej w
kos‘ciele rzymskokatolickim parafiipw. Matki BoZej Bolesnej.

Parafia rzymskokatolicka pw. Matki BoZej Bolesnej wnioskowaia o 162 182,00 Z1 dotacji stanowiacej
80% kosztu zadania brutto wg kosztorysu inwestorskiego (202 727,50 zi) dla zabytku wpisanego do
rejestru zabytkow wojewodztwa opolskiego. Wskazano, Ze zakres obejmowaé bedzie demontaz
istnieja’cej instalacji elektrycznej silnopradowej i siabopradowej oraz montaz' nowej projektowanej
instalacji elektrycznej zgodnie z zaleceniami Opolskiego Wojewodzkie'go Konserwatora Zabytkow.
ZauwaZono, 2e koniecznos’é remontu wynika z awarii instalacji, ktéra grozi poZarem kos’cioia.
Podkres’lono, Ze niektére prace remontowe moina przewidzieé, tych jednak nie moZna byio
przewidzieé. Stwierdzono, 2e w zwiazku z sytuacja pandemii COVID-l9 kos’ciéi nie prowadzi
odwiedzin duszpasterskich, mniej osob uczeszcza do kos'cioia, przez co jego sytuacja finansowa jest
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trudniejsza. Przypomniano, Ze kos’cio1 jest pod nadzorem konserwatora zabytkow, stqd uzyskanie
stosownej dokumentacji wymaga1o troche; wigcej czasu. ZauwaZono, Ze koécio1 w S1awi¢cicach w
poprzednim roku uzyska1 dofinansowanie w 48% kosztéw oraz Ze w 2018 r. oraz w 2019 r. nie
zosta’ry z1oZone Zadne wnioski o dotacjo. Cz1onkowie Rady jednog1os’nie zarekomendowali kwotc;
130 000,00 Z1 dotacji stanowiqcej 64,l3% kosztu zadania brutto do ujocia w projekcie uchwa1y Rady
Miasta proponowanej do podjocia.

2. Zaopiniowanie wniosku Wspolnoty Mieszkaniowej Sadowa 2 (nieruchomoéc’ w granicach
dzialki nr 2055/1, obrob ewidencyjny Koz’le) w qzierzynie-Koz’lu, dotyczqcego dotacji
z przeznaczeniem na dofinansowanie nakladow koniecznych przy zabytku, utych w zadaniu
pn. Renowacja elewacji wraz z nowq kolmystykq budynku poloionego przy ul. Sqdowej ’2
w Kgdzierzynie—Kozflu. '

Wspéhflas’ciciele budynku‘ mieszkalno-us1ugowego, po1oZonego przy ul. Sqdowej 2
w Kgdzierzynie-Koilu (obrob K0216), wpisanego do gminnej ewidencji zabytkow, z1oZyli wniosek o
udzielenie dotacji na renowacje; elewacji wraz 2 now; kolorystykq budynku po1oZonego przy ul.
Sqdowej 2 w Kodzierzynie—Koilu. ZauwaZono, Ze z1oZony wniosek musi zostaé uzupe1niony o
kosztorys inwestorski, ale przewidywane koszty zadania wynikajqce z kosztorysu ofertowego
wynoszq ok. 300 000,00 21. Wnioskodawcy wnioskowali o przyznanie dotacji w wysokos’ci 70%
ca1oéci kosztéw. Podkres’lono, Ze skoro wyremontowany zosta1 ca1y rynek, to dobrze by1oby, aby
zosta1a wyremontowana rowniez ta kamienica. Przypomniano, 2e wyremontowana ma zostaé
elewacja od 0201a budynku oraz od s’rodka. Cz1onkowie Rady jednog1oénie zarekomendowali kwotc;
170 000,00 zl dotacji stanowiqcej ok. 50% kosztu zadania brutto do ujgcia w projekcie uchwa1y Rada
Miasta proponowanej do podjocia.

3. Sprawy bieiqce

Poruszony zosta1 ,przez radnego Siawomira Wo1kowieckiego temat zniszczonych 1awek, zaros’li
pojawiajqcych na walach, kwestii stadniny koni na wyspie oraz pozytywnego odbioru przez ,
mieszkaficow parku przy Odrze, jak rowniez przez Paniq Prezydent kwestii monitoringu oraz nowych
nasadzefi w parku przy Odrze.

Na tym spotkanie zakoficzono.

Podpis przewodniczqcego Rady
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Sporzqdzih referent w Wydziale Gospodarki Nieruchomos’ciami i Planowania Przestrzennego
— Wojciech Kauczor
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